

课程描述

国际教育学院每学期开设初级、中级和高级语言教学班。春季学期一 般从二月下旬开始,秋季学期一般从九月上旬或中旬开始。

每学期通常有16周教学周,每周有20课时汉语言及文化类课程。每学 期学院还安排一系列文化类选修课程和教学实践活动,学生可根据自己的 兴趣和中文能力选择一至三门选修课程。

核心课程

必修课程:综合汉语、汉语口语、汉字书写、汉语听说、汉语阅读和写作、汉 语视听说等。

选修课程: 汉语水平考试 (HSK) 辅导、纠音和朗诵、商务汉语、中国文化、 中国剪纸、中国功夫、中国书法、中国国画、中国民歌、手工制作等。

申请条件

- 1.持有效外国护照(六个月以上有效期);
- 2.年龄18至55周岁;
- 3.身心健康,符合《中华人民共和国出入境管理法》规定;
- 4.遵守中国的法律、法规及校纪、校规,尊重中国的社会公德和风俗习惯。
- 5.具有高中毕业及以上学历;

申请时间

申请春季入学:10月至次年1月 申请秋季入学:3月至7月







- 1.学 费:7500元/学期;
- 2.报名费:400元;
- 3.保险费:400元/学期;
- 4.校内住宿费:单人间; 25元/天,按学期收费;

申请步骤

- 1.登录国际教育学院网站; http://sie.hznu.edu.cn
- 2.点击在线申请;
- 3.创建个人账户;
- 4.填写个人信息;
- 5.上传所需材料;

申请材料

- 1.有效护照页;
 - (有效期6个月以上)
- 2.近期免冠2寸照;
- 3.无犯罪记录证明;
- 4.《外国人体格检查记录》;
 - (需附医院打印的胸片及血液报告单)
- 5.最高学历证书及成绩单;
- 6.经济担保证明;
- 7.申请费缴费凭证;

联系方式

网址:http://sie.hznu.edu.cn/

邮箱:Lcai@hznu.edu.cn 电话:0086-571-28865041

在线申请

https://international.hznu.edu.cn



Description

The School of International Education offers primary, intermediate and advanced language classes each semester. The Spring semester usually begins in late February and the Fall semester usually begins in early or mid-September.

The school provides 16 teaching weeks and 20 hours of language and culture courses per week. A series of teaching practice activities is also arranged each semester. Students could choose one to three courses according to their interests and Chinese proficiency.

Core Courses

Required Courses: Comprehensive Chinese, Spoken Chinese, Chinese Character Writing, Listening and Spoken Chinese, Chinese Reading and Writing, Chinese Visual Listening and Speaking, etc.;

Elective Courses: Chinese Proficiency Examination (HSK) Tutoring, Sound Correction and Recitation, Business Chinese, Chinese Culture, Chinese Paper-cutting, Chinese Kungfu, Chinese Calligraphy, Chinese Traditional Painting, Chinese Folk Songs, Hand-made, etc.:

Application Qualifications

- $1. Applicants\ must\ be\ for eign\ citizens\ with\ valid\ for eign\ passports;$
- 2. Applicants are from 18 to 55 (inclusive) years old;
- 3. Applicants must be in good physical and psychological condition and shall abide by the provisions of the Law of the People's Republic of China on the Administration of Entry and Exit;
- 4. Applicants shall abide by Chinese laws, regulations, school discipline and school regulations, respect Chinese social morality and customs:
- 5. Applicants are required to have high school degree or above;

Duration for Application

Spring Semester:From October to January Autumn Semester:From March to July

Fees Description

- 1. Application Fee: RMB400;
- 2. Tuition Fee: RMB7500/Semester:
- 3.Insurance Fee: RMB400/Semester;
- 4.On-campus Dormitory Fee (Single Room): RMB25/day, charged by semester;

Application Procedures

- 1.Log in SIE website: http://sie.hznu.edu.cn;
- 2. Click on the Online Application;
- 3. Register an account;
- 4. Fill in application information correctly;
- 5. Upload the required documents completely;
- 6. Save and Submit;
- 7. Check the application results;

(The admission process normally takes 15 business days)

Application Documents

- 1. Valid passport page (valid for more than 6 months);
- 2. Scan file of 2-inch photo;
- 3.Non-criminal Certifiable;
- 4.Foreign Physical Examination Report (Please attach Chest-X-ray report and blood test reports printed by hospitals);
- 5. Highest education certificate and academic transcripts;
- 6. Certificate of Financial Guarantee;
- 7. Receipt of application fee;

Contact

International Students' Admission Office, SIE Web: http://sie.hznu.edu.cn/ E-mail: Lcai@hznu.edu.cn Tel: 0086-571-28865041

Online Application

https://international.hznu.edu.cn





